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Geachte raadsleden, 

Bijgaand bieden wij u het onderzoeksrapport ‘Duurzaam Laarbeek, onderzoek naar sturing en 
controle door gemeenteraad’.  

Het is de overtuiging van de Rekenkamercommissie dat de gemeenteraad behoefte heeft aan goede 
informatie over de aanpak en de uitvoering van het duurzaamheidsbeleid voor meer grip, om sturing 
te kunnen geven (versnellen en of bijsturen) en om te kunnen controleren. 

Wij willen met dit onderzoek de gemeenteraad helpen bij haar kaderstellende rol en wij leggen hierbij 
enerzijds accent op de informatievoorziening aan de gemeenteraad en anderzijds op de inhoudelijke 
koers van de gemeenteraad ten aanzien van het duurzaamheidsbeleid. Het is de ambitie van de 
Rekenkamercommissie om de gemeenteraad handvatten te geven om inhoudelijke focus aan te 
brengen op het gebied van duurzaamheid (doel en ambitie).

Voor het onderzoek is de volgende centrale onderzoeksvraag geformuleerd:

Over welke informatie, op welke momenten en in welke vorm dient de gemeenteraad van Laarbeek te 
beschikken om gefundeerd kaders te stellen en te controleren op het gebied van duurzaamheid?

Om richting te geven aan het onderzoek heeft de Rekenkamercommissie zes onderzoeksvragen 
geformuleerd (zie hiervoor paragraaf 1.3 van het rapport). De centrale onderzoeksvraag en de 
deelvragen kunnen samengevat worden als een vraag naar de meest wenselijke (en haalbare) 
informatie-architectuur. 
Duurzaamheid is een belangrijk thema voor de gemeente. In de achter ons liggende collegeperiode 
vormde duurzaamheid al een rode draad in het coalitieakkoord.1 Het streven was gericht op een 

1 Van zorgen voor naar zorgen dat, Coalitieakkoord Algemeen Belang Laarbeek, CDA, De werkgroep, PvdA 2014-
2018, april 2014, Duurzaamheid.
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goede balans tussen natuur en milieu, sociaal beleid en economie. In het vijfpartijenakkoord 
Raadsprogramma 2018–2022 Handen ineen spreken de partijen uit focus te willen aanbrengen in de 
doelstellingen voor de komende jaren en tegelijkertijd duurzaamheid te verankeren in alle reguliere 
beleidsonderwerpen.

Mocht u nog vragen hebben dan is de Rekenkamercommissie graag bereid nadere toelichting te 
geven op de conclusies en aanbevelingen. De Rekenkamercommissie zal het onderzoek in de 
raadscommissie AZ op donderdag 12 september het geheel presenteren. 

Wij wensen u veel succes toe bij de bespreking van het rapport.

Met vriendelijke groet, 

John Verhoeven,

voorzitter gezamenlijke Rekenkamercommissie 
Gemert-Bakel/ Laarbeek


